
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 24. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 191
Vil ministeren oplyse, om der i nogen af de tolv politikredse sker henlæggelse
af efterforskning af tyverisager på baggrund af et beløbsmæssigt kriterium,
forstået på den måde at beløbet kan fungere som ét ud af flere kriterier, og
såfremt dette er tilfældet, vil ministeren da oplyse, hvilke beløbsgrænser der
er tale om, og hvilken holdning ministeren har til, at der findes sådanne be-
løbsgrænser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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